
Oświadczenie złożone 

przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 54. posiedzeniu Senatu  

w dniu 19 stycznia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

Szanowny Panie Premierze! 

Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad wystosowała do burmistrza Krapkowic pismo, że nie 

akceptuje nazwy i patrona ulicy, Władysława Bartoszewskiego, argumentując, że nazwy nie powinny budzić 

kontrowersji. 

Po pierwsze, jest to niebezpieczna interpretacja, ponieważ w historii Polski, niekontrowersyjni są w zasa-

dzie tylko wielcy artyści, a każdy z polityków budzi kontrowersje, nie wyłączając ojców niepodległości Pol-

ski: Piłsudskiego, Dmowskiego czy Witosa. 

Po drugie, mam wątpliwości, czy (jak mniemam) kompetentny fachowiec od dróg, dyrektor oddziału 

GDDKiA, ma również kompetencje, by oceniać kontrowersyjność danej postaci. 

Jak takie wnioski powinny być oceniane? Czyją kompetencją jest nazywanie ulic, a jeśli są one zarządza-

ne wspólnie, to jak sprawnie szukać kompromisu? 

Pozostaję z wyrazami szacunku 

Jarosław Obremski 
 


